
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägen samfällighetsförening 

  

Tid: 23 augusti 2017 

Plats: Maud Carrander/49 

  

Närvarande: Rose-Marie Widolf-Kron, ordförande 

                       Sven Gunnarsson, kassör 

                       Maud Carrander, sekreterare 

                       Anna Idorn 

                       Anna-Carin Barnard  

                        

  

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

  

Dagordningen godkändes. 

  

~ Kontroll betongfundament i garage 

En ny besiktning planeras i januari 2018. 

  

~ Förbudsskyltar 

Skyltarna behöver tvättas i syfte att göra dem mer synliga. Ta upp på nästa möte med ansvarig, Jakob. 

  



~ Parkeringsrutor 

Anna har skickat mejl Gata/Park men ej fått svar. Sven tar upp frågan på möte med Tekniska  

  

~ Insatnet 

Avtalet är underskrivet. För att klargöra vem som ansvarar för underhållet kontaktar Rose-Marie 

företaget. 

  

  

~ Klippning av häckar 

Sven bokar in en dag med företaget för klippning av häckar före torgdagen. Anbudet omfattar 

klippning samt bortforsling av skräpet. 

  

~ Ekonomi 

Sven informerade. 

  

~ Renovering Torg 3 

Boulebanan kommer att tas bort och stensättning kommer att ske. Ev önskar även Torg 4 renovera. 

  

~ Ogräs 

Diskuterades vikten av att vi håller efter ogräset.  

  

~Torgförmän har inspekterat alla torg efter Peabs arbete och upptäckt en del sprickor där deras tunga 

maskiner. 

  



~Trivselaktivitet 

Förslag på trivselaktivitet tas upp på torgdagen 30/9. 

  

  

Nästa möte 11 oktober 2017 hos Anna-Karin/70 

  

  

Rose- Marie Widoff-Kron               

Ordförande 

  

  

Maud Carrander 

Sekreterare 

 


